



Swiss Quality Metal Thrash-Core

Bio

Stone Hail sind:

Peace (git) Ex-Petrified Ex-Jackmills

A.D. (vox) Ex- Mad Sox , Önkl Rön

Gene (dr) Ex-Killflex, Blackwall

Jeff (b) Ex-Pigskin, Ex-Expenger, Ex-Killflex

Pieric (git) Ex-Pigskin, Ex-Expenger, Ex-Killflex, Pillar of Salt, Arsenic

Stil: Metal Thrash – Core

Gründungsjahr: Januar 2020

Im Januar 2020 wandte sich Peace an Pieric mit der Absicht mal einige Takte zu jammen. Peace hatte noch ein paar Songideen im Gepäck. Die beiden harmonierten hervorragend und es entstanden kurzerhand gradlinige Thrash-Metal Nummern, welche den Weg auf den Speicher in Pierics QuickRecStudio in Ringgenberg fanden. Zu schade wäre es gewesen, wenn man diese Ideen einfach so hätte stehen lassen. Peace schlug vor A.D., den ehemaligen Mad Sox Sänger und momentane „Nebenröhre“ bei Önkl Rön, welcher auf der anderen Brienerseeeseite unmusikalisch vor sich hin gammelte, ins Boot zu holen. A.D. liess sich nicht lange bitten, schnappte sich Papier und Kugelschreiber, um zu texten und einige Tage später waren bereits die ersten drei Songs eingesungen.

Auf der Suche nach der Rhythmus Fraktion drängte sich schon fast eine Killflex Reunion auf. Jeff, das saitenorientierte Multitalent, welcher seit dem Ende von Expenger keinem Live Act mehr beiwohnte, liess sich mühelos überzeugen den Tieftöner zu bedienen.

Jetzt galt es noch die Trommlerfraktion zu besetzen. Drummachine Gene (Ex-Killflex und aktuell bei Blackwall am Werk) überzeugte sich von den Demoaufnahmen und sicherte sein Engagement zu.

Im Verlaufe des Corona Winters und Frühlings entstanden weitere Songs, die kurz nach deren Entstehung jeweils den Weg auf Pierics Festplatten fanden. Ende Mai 2020 fand die erste gemeinsame Bandprobe mit einem schon 43-minütigen Repertoire im QuickRecStudio statt, welche audio- und videofestgehalten und gleich online in die Welt gesendet wurde, um somit der Band STONE HAIL den Weg für erste Gig Verpflichtungen zu ebneten.

Veröffentlichungen:

Januar 2021 Debutalbum „calm stay prohibited“

Juni 2021 Single / EP „preaching water drinking wine“

Oktober 2021 Single / EP „admiration, hate and idols“



Swiss Quality Metal Thrash-Core

Bio

Stone Hail are:

Peace (git) Ex-Petrified Ex-Jackmills

A.D. (vox) Ex- Mad Sox , Önk! Rön

Gene (dr) Ex-Killflex, Blackwall

Jeff (b) Ex-Pigskin, Ex-Expenzer, Ex-Killflex

Pieric (git) Ex-Pigskin, Ex-Expenzer, Ex-Killflex, Pillar of Salt, Arsenic

Style: Metal Thrash - Core

Year of foundation: January 2020

In January 2020 Peace approached Pieric with the intention to jam some bars. Peace had a few song ideas in his luggage. The two harmonized perfectly and straight Thrash-Metal numbers were created without further ado, which found their way into the memory of Pieric's QuickRecStudio in Ringgenberg. It would have been too bad if they had just left these ideas as they were.

Peace suggested to bring in A.D., the former Mad Sox singer and current "side tube" of Önk! Rön, who was bumming around unmusically on the other side of Lake Brienz. A.D. didn't let himself be asked for long, grabbed paper and pen to write the lyrics and a few days later the first three songs were already sung.

In search of the rhythm section, a Killflex reunion was almost imminent. Jeff, the string-oriented multi-talent, who had not been part of any live act since the end of Expenzer, was easily convinced to play the bass.

Now the drummer fraction had to be filled. Drummachine Gene (ex-Killflex and currently working with Blackwall) was convinced by the demo recordings and assured his engagement.

In the course of the Corona winter and spring, more songs were created, which found their way onto Pieric's hard drives shortly after their creation. At the end of May 2020, the first joint band rehearsal with an already 43-minute repertoire took place in the QuickRecStudio, which was audio- and video-recorded and immediately broadcast online to the world, thus paving the way for the band STONE HAIL's first gig commitments.

Releases:

January 2021 debut album "calm stay prohibited"

June 2021 Single / EP "preaching water drinking wine"

October 2021 Single / EP „admiration, hate and idols“